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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a kabinetfőnök munkájáról" 

Tisztelt Kabinetfőnök Úr!

Ahogyan arról bizonyára ön is értesült, az Egyesült Államokban a Microsoft megállapodást kötött 
az ország igazságügyi minisztériumával, amelyben a büntetőeljárás elkerülése érdekében a 
Microsoft vállalta, hogy egy magasabb összegű bírságot fizet. Ez a megállapodás azért született, 
mert a Microsoft magyarországi leányvállalata több korrupciós bűncselekményben is érintett volt. 
Olyan korrupciós bűncselekményekről van szó, amelyben állami, kormányzati szervek is érintettek 
voltak és amelyek közbeszerzési eljárások befolyásolását is magukba foglalták. Ez utóbbiakat a 
Microsoft a kérdés elején említett megállapodásba tényként ismerte el.

A Frontiers of Freedom nevű, amerikai székhelyű, republikánus kötődésű szervezet az események 
következtében levelet írt az amerikai külügyminisztériumnak, amelyben megnevezte önt is, mint 
korrupciós ügyekben részt vevő, vagy legalább abból profitáló politikust. Ez a jelen kérdés 
szempontjából azért jelentős, mivel a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V.
22.) Korm. rendelet (továbbiakban: statútumrendelet) 13. §-a értelmében a miniszterelnök 
kabinetfőnökének az informatikai fejlesztések területén jelentős hatáskörökkel rendelkezik, így 
többet között javaslatot tesz az infokommunikációs infrastruktúra-fejlesztés politika végrehajtására, 
javaslatot tesz az e-közigazgatási és informatikai fejlesztések irányára és egyetértési jogot gyakorol 
az e-közigazgatással és az állami informatikai fejlesztéssel kapcsolatos kormányzati döntési 
javaslatok Kormány általi megtárgyalása során.

Fentiekre tekintettel kérdezem Kabinetfőnök Urat:

1) Tudott-e a Microsoft magyarországi korrupciós ügyeiről? 

2) Mi a véleménye a Frontiers of Freedom állításairól? 



3) Vásárolt-e a Miniszterelnöki Kabinetiroda Microsoft termékeket, amennyiben igen, melyik 
évben, mennyit és mekkora értékben? 

4) Folytatnak, vagy folytattak-e vizsgálatot az üggyel kapcsolatban a Miniszterelnöki 
Kabinetirodában? 

5) Amennyiben folytattak, ez milyen eredménnyel zárult? 

6) Amennyiben ez a vizsgálat folyamatban van, mikor lesz eredménye?

7) Amennyiben nem folytatnak, mi az oka annak, hogy nem vizsgálják ki a Miniszterelnöki 
Kabinetirodában meglévő korrupciós kockázatokat? 

8) A statútumrendeletben foglalt, kormányzati informatikával kapcsolatos hatáskörei tekintettel 
milyen lépéseket tesz a Microsoftot érintő korrupciós botrány kezelése érdekében? 

Várom megtisztelő válaszát.

1


